
Zápis z jednání Festivalového výboru Jiráskova Hronova 
ze dne 8. 12. 2023 – 10:00hod – Praha 

 
 
Přítomni: Lenka Lázňovská (AITA/IATA), Jan Julínek (NIPOS-ARTAMA), Josef Kopecký (VSVD), 
Šárka Čmelíková (KIS Hronov),  Vladimír Michal (KPU ČR), Věra Bartošová (Město Hronov), 
Petr Koleta (Město Hronov), Michal Drtina (UNIMA),  Pavel Hurych (ADA), Jitka Ferbarová (MK 

ČR), Karel Tomas (SADAS), Vlaďka Koďousková (SČDO),  
Přítomni online: Martin Houštěk (Hronov- občané), Kristýna Šimáková (KrHr kraj), 
 

Omluveni: Jakub Pilař (ADA), Antonín Krtička (Hronov – soubor), Zuzana Malcová  (MK ČR), Dita 

Poláková (KIS Hronov), Pavlína Čermáková (NIPOS-ARTAMA),  

 

Zápis FV JH 

Jednání zahájil Josef Kopecký v 10.00hod 

Šarka Čmelíková předložila vyúčtování 93. JH. FV JH vzal toto vyúčtování na vědomí. 

Lenka Lázňovská upozornila, že v rámci 93. JH byly mimořádné prostředky, které v dalších obdobích 

nebudou 

Josef Kopecký konstatoval, že vyúčtování 93. JH přesahuje plánovaný rozpočet také na příjmové 

straně. 

FV přijal pozitivně snahu přispět do rozpočtu JH realizací krátkodobých seminářů 

Lenka Lázňovská uvedla, že krátkodobé semináře by se měly na JH opakovat 

Jan Julínek informoval FV, že o seminářích pro další ročník se zatím jedná 

Šárka Čmelíková předložila FV JH návrh rozpočtu 94.  

Lenka Lázňovská upozornila, že se bude třeba vrátit k revokaci rozpočtu po rozhodnutí o dotacích pro 

rok 2024 

FV schvaluje FV rozpočet 94. JH s tím, že až budou zřejmé parametry veřejných rozpočtů 2024, může 

dojít k rozpočtové změně. 

Josef Kopecký předložil návrh propozic pro 94. JH.  

FV se jednomyslně usnesl, že divácky prostupný a zařazen do diváckých řad bude jen hlavní program 

složený z nominací (resp. Prvních doporučení dle rozhodnutí programové rady) celostátních přehlídek 

Josef Kopecký informoval FV, že na 94 JH bude nabídnut souborům nový hrací prostor – black box, 

který zajistí v zimním stadionu. Zapůjčení bude bezplatné a je potřeba uhradit jen personální náklady 

– cca 20.000Kč. Je potřeba zajistit zapůjčení horizontu a výkrytů. 

Věra Bartošová potvrdila, že pronájem zimního stadionu bude zdarma. 

Jan Julínek upozornil, že program black boxu není rozpočtován ani na příjmové ani výdajové straně, 

tak bude potřeba zajistit finanční vyváženost nákladů na program a výtěžku ze vstupného 



 

Pavel Hurych uvedl k programu v parku požadavek na posunutí malé stage co nejdál od stánkařů 

Josef Kopecký konstatoval, že je potřeba poskytovat divákům více informací o programu. Cílová 

skupina, informace o použití speciálních technických efektů, nahota na jevišti apod.. 

Lenka Lázňovská upozornila, že je potřeba do propozice doplnit 3. kategorii - Doprovodný program -  

Jan Julínek připraví návrh doplněných propozic 

Propozice s doplněním doprovodného programu FV odsouhlasil 

Josef Kopecký konstatoval, že statut JH z roku 1994 je platný 

Věra Bartošová upozornila, že je potřeba se zaměřit na úpravu statutu JH 

Josef Kopecký informoval FV o žádosti organizace Assitej o přijetí do FV JH. Představil ASSITEJ a vyzval 

k hlasováno o přijetí nového člena FV JH 

FV JH jednomyslně odsouhlasil přijetí ASSITEJ do FV JH 

Josef Kopecký  představil koncepci fungování a rozvoje JH 

FV jednomyslně pověřuje Josefa Kopeckého, Věru Bartošovou a Lenku Lázňovskou přípravou 

nadačního fondu Jiráskova Hronova. 

Ve 12 hod Josef Kopecký ukončil jednání FV JH 

Zapsal: Jan Julínek  
Schválil: Josef Kopecký 

 

 


